
 

 

 

 

 

Informacija apie Kauno lopšelį darželį „Dvarelis“ 

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku skaityti ir suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

 

 

 

 

 

 



Kas yra lopšelis-darželis „Dvarelis“? 

Kauno miesto lopšelis-darželis „Dvarelis“ 

yra ugdymo įstaiga. 

Ugdymo įstaiga yra vieta, kurioje: 

• mokosi vaikai, 

• dirba mokytojai, 

• dirba kiti darbuotojai. 

 

Lopšelyje-darželyje gali mokytis vaikai, 

Kuriems jau yra 1 metai ir 5 mėnesiai. 

 

Lopšelyje darželyje vaikai gali mokytis 

kol jiems sukanka 7 metai ir 8 mėnesiai. 

 

 

Koks yra lopšelio-darželio adresas? 

 

Lopšelis darželis yra dviejuose pastatuose: 

• pagrindiniame pastate  

Jo adresas yra Amerikos Lietuvių gatvė 9, 

Kaunas. 

• padalinyje 

Jo adresas yra J. Kumpio gatvė 1, Kaunas. 

 

 

 

 



Kas dirba lopšelyje-darželyje?  

Lopšelyje-darželyje dirba: 

• mokytojos 

Mokytojos moko ir padeda vaikams išmokti. 

• logopedas 

Logopedas padeda išmokti teisingai 

tarti garsus ir kalbėti.  

• psichologas 

Psichologas padeda mokiniams, 

kurie turi problemų su emocijomis. 

Pavyzdžiui, psichologas gali padėti, 

kai mokiniui yra liūdna. 

• socialinis pedagogas 

Socialinis pedagogas padeda, 

kai mokiniams sunku bendrauti. 

• specialusis pedagogas 

Specialusis pedagogas padeda,  

kai mokiniams sunku mokytis. 

 

 

 



Kas yra lopšelio-darželio „Dvarelis“ 

direktorė? 

 

Lopšelio darželio direktorė 

yra Irena Gabševičienė.  

 

 

Koks yra lopšelio-darželio „Dvarelis“  

darbo laikas? 

 

Direktorė ir jos pavaduotoja dirba: 

• pirmadienį 

• antradienį 

• trečiadienį 

• ketvirtadienį 

• penktadienį 

nuo 8 valandos iki 16 valandos 30 minučių. 

 

Vaikai grupėse mokosi: 

• pirmadienį 

• antradienį  

• trečiadienį 

• ketvirtadienį 

• penktadienį 

 

Vaikų grupės turi pavadinimus. 

Grupės mokosi skirtingu laiku. 

 



Pagrindiniame pastate mokosi: 

• Grupė „Smalsučiai“ 

Mokosi nuo 7 valandos  

iki 17 valandos 30 minučių. 

• Grupė „Žirniukai“  

Mokosi nuo 7 valandos iki 19 valandos. 

 

Padalinyje mokosi: 

• Grupė „Žvirbliukai“ 

• Grupė „Kiškučiai“ 

• Grupė „Meškučiai“  

Mokosi nuo 7 valandos  

iki 17 valandos 30 minučių.  

• Grupė „Nykštukai“ 

• Grupė „Žiogeliai“ 

• Grupė „Voveriukai“ 

Mokosi nuo 7 valandos iki 19 valandos. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Lopšelis-darželis nedirba: 

• šeštadienį 

• sekmadienį  

• švenčių dienomis 

 

Švenčių dienos yra: 

• sausio 1 diena 

• vasario 16 diena 

• kovo 11 diena  

• Velykų dienos 

Velykų dienos kiekvienais metais skiriasi 

• gegužės 1 diena 

• birželio 24 diena 

• liepos 6 diena 

• rugpjūčio 15 diena 

• lapkričio 1 diena 

• lapkričio 2 diena 

• gruodžio 24 diena 

• gruodžio 25 diena 

• gruodžio 26 diena 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kaip galima susisiekti su lopšeliu-darželiu? 

 

• Paskambinti telefonu 

Telefono numeriai yra: +370 37 5 40250 

ir +370 37 391404 

 

 

 

• Parašyti elektroninį laišką 

Elektroninis paštas yra vd.dvarelis@gmail.com 
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